
 
 

1 
 

Örebridgens styrelsemöte nr 7, 2023, 24 oktober 2023  1 av 2 

Närvarande: 

Micael Svensson, Björn Forsberg, Henry Fredén, Ingrid Hallmén Kerstin Hollertz, Thomas Brehmer 

och Thomas Tillander. 

Plats: Bridgelokalen 

 

§1. Mötets öppnande 

Micael Svensson, ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§2. Val av justerare 

Ingrid Hallmén utsågs till justerare. 

 

§3. Uppföljning och godkännande av föregående protokoll nr 6 

Merparten av föreslagna åtgärder har genomförts.  

Beslutades: 

- Föregående protokoll nr 6 godkändes. 

 

§5 Ekonomi 

Henry Fredén rapporterade september månads resultat. Spelbudgeten klarades och intäkterna från 

kursverksamheten (116 00 kr) blev bättre än budget. Dessutom har medlemsavgifter kommit in till 

klubben från totalt 311 betalande medlemmar. Kommande månad kommer att bli lite tuffare, bland 

annat ska arvoden till kursledare och till brickläggare betalas ut. Nya kortlekar ska betalas och i vissa 

tävlingar ska penningpriser betalas ut. Utbetalning av styrelsearvoden ska dessutom göras. Delar av 

styrelsen skänker sina arvoden till Lennart Rundqvists minnesfond. 

 

 

§6. Lokalen 

ÖBO har provisoriskt täckt för det läckande hålet i taket, samt har informerat om att en mer hållbar 

lagning kommer att göras. 

Elbesiktningen av lokalen har ännu inte gjorts. 

Lokalansvarig planerar att städa kökets skåp och lådor.  

 

Nuvarande hyreskontrakt löper ut 24-12-31. En uppföljning ska ske genom att kontakta ÖBO för att 

återigen få en uppfattning om den kommande renoveringen av huset. 

 

§7. Tävlingar 

Thomas Brehmer har studerat Intäkter och utgifter för några olika tävlingsformer för att vi ska få ett 

bättre få grepp om ekonomin kring tävlingsverksamheten. Slutsatsen är att halva spelavgiften (cirka 

20 kr/spelare) täcker kostnaderna för lokalen (hyra, städning, el med mera). Övriga kostnader som 

spelavgifter ska täcka är till exempel brickläggningskostnader, spelavgifter till SBF, 

tävlingsledararvoden och priser. Ytterligare en slutsats är att i nuläget ligger spelintäkterna och de 

totala utgifterna i god balans. 

I klubbens visionsdokument med tillhörande handlingsplan finns ambitionen att ordna en 
simultantävling. 
Beslutades: 
Att genomföra en simultantävling tisdagen 7 november. Klubben kommer att bjuda på 10 kr som det 

kostar att delta i en sådan tävling. 
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§8. Kurser 

Kurs A, kurs B och Spela bridge Plus har samlat drygt 40 personer. Minibridgen har 8 kursdeltagare 

som alla vill gå en fortsättningskurs denna termin. (kursavgift inklusive bok beslutas till 700 kr). 

Annons om Minibridge vårterminen 24 kommer att finnas med i Senioruniversitetets katalog. 

 

 

§9 Klagomålshantering och Etiska spelregler 

Ett för styrelsen internt dokument ”Hur agera då klagomål inkommer till styrelsen? Några riktlinjer”, 

har diskuterats fram. 

Beslutades: 

Att fastställa dokumentet som ska fungera som stöd och hjälp i nuvarande och kommande styrelser. 

 

Ytterligare ett dokument ”Etiska spelregler för Örebridgen” diskuteras. Bakgrunden är att många 

medlemmar såväl nybörjare som mer rutinerade spelare inte har full kännedom om Bridgelagarnas 

etikett-regler, vilket kan ge upphov till onödiga missförstånd.  

Beslutades: 

Att efter några mindre ändringar fastställa dokumentet som ska användas i kursverksamheten, samt 

spridas via hemsidan, i lokalen och i anslutning till vissa speltillfällen. 

 

 

§10 Övriga frågor 

Cirka 40 personer har inte betalat in sin medlemsavgift ännu. Ordförande kommer att kontakta dessa 

personer via e-post och hälsa dom välkomna tillbaka i klubben. 

 

Magic kommer att kompenseras för en dubbelbokning som de inte blev informerade om. Föreningen 

ska slippa uthyrningsavgiften denna gång. 

 

13 januari kommer lokalen att användas till ett utbildningstillfälle för bland andra tävlingsledare som 

ÖLBF genomför. Kostnad för användning av lokalen blir 500 kr. 

 

 

§11. Nästa styrelsemöte 
Nästkommande möte blir torsdagen 7 december kl. 13.30. 

 

 

§12.  Avslutning 

Ordförande tackade styrelsen och avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet: Ordförande:  Justeras: 

 

 

/Kerstin Hollertz/ / Micael Svensson/ / Ingrid Hallmén/ 


